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Sayın Re~tör Vekilim, Değerli Konuklar, Basın
Mensuplan, sevgili Oğrenciler ve ülkemizin değişik

yörelerindeki üniversitelerden (abecesel sırayla- Akdeniz,
Başkent, Cumhuriyet, Çukurova, Doğuş, Dokuz Eylül,
Dumlupınar, Erciyes, Gazi, Hacettepe, Inönü. Karadeniz
Teknik, Kınkka1e, Kocaeli, Kocatepe, Maltepe, \1ersin, Muğla,
Okan, Sakarya, Selçuk, Süleyman Demirel, Trakya ve yüzüncü
Yıl) gelerek kentimizi onurlandıran Saygıdeğer Dekanlar ve
sanatsal ürünlerini beğenilerimize sunmak üzere aramıza

k.atdan Cumhuriyct-Erciyes.İnönü-Selçuk ve Yüzüncü Yd
Universitelerinin öğretim elemanları;

.. Geçtiğimiz yıl Nisan ayında, Kayseri'de Erciyes
Universitesi Güzel Sanatlar Fakültesi ev sahipliğinde yapLlan
oldukça kapsamlı bir etkinliğin devamı özelliğinde olmak
üzere, bu yd da Universiterr.ıizin düzenlediği "GSF Dekaolan
Tbplantısı/Pancli ve Bölge Universiteleri Oğretim E1cmanlar
Sergisi" adlı organizasYQo içinde aramızda, Palandöken
Dağı'yla özellikle 2011 Universiteler Kış Oyunları lle bir
dünj'a markas] olmaya hazırlanan Er,wrum'da ve
kuruluşunun SO. Yılını kut1amakta olduğumuzAtatürk

ÜniverSitesi'nde bulunuyorsunuz. Yoğun olduğunu bildiğim
işleıinizin arasmdan zaman a}~np buraya gelmiş olmamzdm
ve çok değerli katkılarınızdan dolayı hcpiniz:e en içten
duygularunla teşekkür ediyor, HOŞGELDINIZ diyorum ...

DeğerliArka~lanm,

Ülkemizde, çok yaktndan izlediğiniz gibi,
Üniversite sayısı her geçen j~1 azımsanmayacak bir aruş
gösteriyor. Sayısal, yani nicelik olarak baktığımızda son
derece güzel bir olay... Bu sayının giderekartacağll1a olan
inancımız bizleri daha da yüreklendiriyor. Universile
sayısındaki artışa koşut olarak sanat ve tasarıma yönelik
fakü1telerin, özellikle GSF'leıin sayısı da doğalolarak anıyor.

Bizleri, bu da, sanat adına, güzel sanatlar adına, biç kuşkusuz

sevindiriyor. Fakat bu oluşuma diğer pencereden, yani
nitelik yönünden baktığımızda, üç büyük kentimizi ayn
tmarsak, Türkiye'deki Güzel Sanatlar Fakülteleri içjn olması

gereken sorunsuzluk-otl,lnTIuşluk düzeyinin yakalanmış

olduğunu söylemek wr. Iki yıla yakJJl zamandır yürüttüğüm

dekanlık göre~imde edindiğim izlenimler, GSF'lerin oldukça
zor koşullar altında eğitim ve öğretim vermekte olduklarını

ama aym zamanda da, bu wrluklara karşın, Atati..irk'ün sanata
ve sanatçıya verdiği önernin rehbeJliğinde azimH ve kararlı

bir duruş sergikdiklerini göstermektedir. Kimi GSF'lcr
atölye, stüdyo, derslik, sal10earaç ve gereçleri yönünden

varsrJ ama öğretim elemanı açısından yokSUl, kimilerinde
dunım tamamen ıersidir. (Bu noktada, Fakültemizin öğretim

elemanı yetiştirilmesi konusundaki genel geçer sıkıntı}'ı

sayımızsak çok güzel bir konumda olduğunu söylemek ve
huzurunuzda sanaısever rektörümüze ve üst yönetimimize
teşekkür etmek istiyonım). Kişiselolarak hen, fii'jksel ortam
olanak,larınm zaman içinde ve hızla iyileştirilebileceğine

olan inancımı yinelemek istiyorum. Oğretim elemanı

yetişmesi-yetiştirilmesi yolundaki. hepimizin birebir
yaşadığımız sorunlar, çözüm yolları ve öneriler,
zannediyorum Olurumlarımızm, doğrudan ya da dolaylı,

ba:jat konularından olacaktır. Tıpkı, Güzel Sanatlar
Enstitülerine işlerlik kazandırmanın yollarının (lraııması,

Avrupa Birliği Projeleri kapsamında GSF'ler, Güzel Sanatlar
alanında SanattaYeterlilik-Doktora karmaşası, Güzel Sanatlar
Eğiliminin ülkemizdeki sorunları, Sanat Kültürü ve Sanat
Formasyonu, Sanat PrOjeleri vb gibi.

Kısaca değinmeğe çalıştığun noktalaruı L71ğı altında

olumsuzluklarm Iosa zamanda en aza indirilmesinin büvük
ölçüde, göstereceğimiz performansa bağlı olduğunu ben
de göz ardı etmemeliyim.

Sevgili Konuklar, değerli Katilımcılar;

GSF'lerin, misyonlan (öz-görev) ve vizyonlan (öz
ülkü) gereği. toplumsal estetik değerlerin uyandırılmasında

ve pekiştirilmesinde, sanatın yaşam için ne denli önemli
olduğunun duyumsatılmasında ve artık adıol kOYdrak
yaşamakta olduğulTluz bilgi çağında teknolojinin tüm
olanaklannı kullanarak ülkemizde zaten var olan sanat
toplumunun çağda§ çizgide mutlu yannlara taşınmasında

çok önemli rolleri olduğunu biliyoruz. Kawımcı arkadaşlanm

GSrbin (ıfıulananevrensel noktaya gelmeleri konusunda
giirüşlerini ortaya koyacaklar ve eminim ki, oturumlar
sonunda varacağımız onak payda sanatın ülkemizde sürekli
ivme kazanarak hedefine ulaşması yolunda atılacak adımlan

güçlendirecektir.
Sözlerımi bitirirken, ErLUrum'da bulunduğunuz

süre içinde kendinizi evinizdeym~siniz gibi kabul etmeılİzi,

oluşabilecek eksikliklerimizi engin hoşgörünüzk yok
saymanlZı arzu ediyorum. Böylesi etkinliklerin artarak
sürmesini, görilijlerin, çözüm önerilerinin sözde kalmasını

değil özde değerlendirilmesini içtenlikle diliyor, hepinizi
şahsım ve fakültem adına selamlıyor, sevgi ve saygılar

sunuyorum.07.07.2007.
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